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JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: A Pénzügyi és Humán Bizottság 2024. november 19-ei, rendkívüli nyílt 

üléséről 

 

Az ülés helye:   Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Rajnai Gábor elnök, Auerné Böröczky Erzsébet, Gyuga Mihály József, 

Papp Péter Attila, Szabó György, Székely Antal, Vargáné Vojnár 

Katalin, Benyiczki Ágota, Moldován László és Puskás Alexa bizottsági 

tagok 

 

Távol vannak:  Babai János bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Rajnai Gábor elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 2 perckor megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 11 fő bizottsági tagból 10 fő jelen volt.  

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat. Jelezte, a Kérdés, interpelláció napirenden 

belül két felvetés érkezett. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

21/2024. (XI. 19.) határozata 

 a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága a 2024. 

november 19-ei ülésén a következő előterjesztéseket tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése nyílt előterjesztéseinek megvitatása 

2. Kérdés, interpelláció 

Zárt ülés: 

3. A Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése zárt előterjesztésének megvitatása 

4. Egyedi szociális kérelmek elbírálása 

5. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 
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Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 15 óra 4 perckor elhagyta az ülést, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma: 9 fő. 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2024. november 21-ei ülése nyílt előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 

 
Rajnai Gábor elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

22/2024. (XI. 19.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési Szabályzatának módosítása 

 
Rajnai Gábor elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, az anyagban a 3. pont nem tartalmazza a 

tartózkodás fogalmát.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, a közbeszerzési törvény tiltja a tartózkodás fogalmát, igennel 

vagy nemmel lehet csak szavazni. 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, akkor a 3 fős létszám döntésnél is ez a törvény van.  

 

Imrő János pályázati referens elmondta, úgy lehet többséget alkotni, ha legalább 3 fő van jelen, 2 fő 

egyhangúlag szavaz. 

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, mi indokolja, hogy nem lehet helyettesítés, korábban annak 

érdekében, hogy határozatképesek legyenek, állíthattak maguk helyet olyat, akit gondoltak, hogy ért 

hozzá, és így meg volt a határozatképesség. 

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, a határozatképesség mindenképp meglesz, ha legalább hárman 

vannak. Ha a határozatképesség meg van, innen kezdve a helyettesítés indokolatlanná vált. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ez továbbra sem válasz arra, hogy miért kellett ezt a passzust 

kivenni, mert például van egy másfél milliárdos beruházás, ezt ne három ember döntse el. 

 

Vargáné Vojnár Katalin bizottsági tag 15 óra 9 perckor visszajött az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok 

száma: 10 fő. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ezt nem tudja támogatni. Mi van akkor, ha előfordulna, hogy 

maga helyett egy szakembert tudna küldeni, miért ne tehetné meg. A másik, azt gondolná, meg kéne 

állapítani azt, hogy mi az az értékhatár, amiről 3 ember dönthet. Nagyobb volt a lehetősége annak, hogy 
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maga helyett kompetensebb személyt állítson oda, nem érti ennek értelmét. 

 

Dr. Tomayer Tamás jegyző elmondta, az az értelme, hogy a határozatképesség mindenképp meglesz. A 

munkacsoport ezt jóváhagyta. 

 

Székely Antal bizottsági tag hozzátette, a munkacsoportnak lehet ez a véleménye, de az ő véleménye az, 

hogy fajsúlyos ügyekben jobb, ha többen döntenek.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag igazat adott Székely Antalnak, ha magas értékhatárról van szó, lehet 

izgulni. A közbeszerzési értékhatárt el nem érőnél, amit a jegyző úr javasolt, az akceptálható legyen, azt 

is elfogadhatónak tartja, ha több 100 milliós beszerzés van, ott ne lehessen 3 fő, maradjon meg a 4 fő, 

vagy a képviselő delegálhasson maga helyett mást. 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, az a dilemma, hogy miért nem lehet leegyszerűsíteni. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, a közbeszerzési értékhatárt el nem érőknél, sok ilyen van, 

mégis gördülékenyebbé tudja tenni az ügyet, amit jegyző úr javasolt, elfogadja a grémium, ezt így tudná 

akceptálni. 

 

Tassi József a LÜN Kft. ügyvezetője 15 óra 13 perckor megérkezett az ülésre. 

 

Imrő János pályázati referens visszatérve a három főre, illetve az említettekre elmondta, itt elsősorban 

valóban nincs az anyagban így leírva, de senki nem arra gondolt, hogy eljárást lezáró döntést 3 ember 

hozzon meg. Vannak olyan szituációk, van egy vitarendezési kérelem, amit 3 napon belül le kell reagálni, 

Ha ez például nyáron van, és nem tudják megoldani, hogy legyen legalább öt fő jelen, akkor ez a 3 fő jó 

erre, hogy elutasítsa vagy helyt adjon, ezért gyors reagálást biztosít. Beleírhatják, hogy eljárást lezáró 

döntést a 3 fő nem hozhat. 

 

Rajnai Gábor elnök javasolta, a bizottság ezt határozati javaslatban erősítse meg, a csütörtöki képviselő-

testületi ülésre ezzel menjen.  

 

Imrő János pályázati referens hozzátette, eddig a közbeszerzési szabályzatról volt szó.  A kiválasztásnál 

javasolná végig gondolni, hogy egyszerűbb eljárásban hozhasson döntést, az előterjesztésben le van írva, 

van egy közbeszerzési és egy beszerzési szabályzat, ez külön kezelendő.  

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, akkor maradna, hogy a közbeszerzésnél a döntésnél nem 

lehet 3 fő, a kiválasztásnál a közbeszerzés értékhatár alatt lehetne. 

 

Rajnai Gábor elnök kérte, aki támogatja a módosító javaslatot, kézfelemeléssel jelezze. 

  

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

23/2024. (XI. 19.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága támogatja, hogy 

ha a munkacsoport tagjai közül legalább 3 fő jelen van, az ilyen módon határozatképessé vált 

Közbeszerzési Munkacsoport ülésen eljárást lezáró döntés nem hozható, a Kiválasztási Munkacsoport 

ülésén eljárást lezáró döntés hozható. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 
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Székely Antal bizottsági tag elmondta, van még egy problémája, az, hogy nem kell honlapon közzé 

tenni az ajánlati felhívást, ha sürgős döntést igényel az ügy. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag hozzátette, annak idején pont ezt kérték, jelenjen meg a honlapon, 

ezzel tudják bevonzani a helyi vállalkozókat.  

 

Székely Antal bizottsági tag véleménye szerint a honlapra feltenni az ajánlati felhívást nem bonyolult, a 

Közbeszerzési Értesítőben nem másnap jelenik meg. Hogy a honlapra felkerülhessen, abban nem lát 

semmit. Mindig lehet hivatkozni, hogy sürgős a döntés. 

 

Rajnai Gábor elnök kérte, aki a módosító javaslatot támogatja, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

módosító javaslatról.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

24/2024. (XI. 19.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága támogatja, hogy 

az ajánlattételi felhívások honlapon való megjelenítése minden esetben történjen meg. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Rajnai Gábor elnök kérte, aki az előterjesztést támogatja, kézfelemeléssel jelezze.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

25/2024. (XI. 19.) határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési Szabályzatának 

módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata és intézményei Közbeszerzési 

Szabályzatának módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Imrő János pályázati referens 15 óra 21 perckor elhagyta az ülést. 

 

Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 2024. 

évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása 

 
Rajnai Gábor elnök elmondta, a szakmai részt a szakbizottság megtárgyalta. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag hozzátette, a bizottság tárgyalta, és egyhangúlag támogatta. 

 

Rajnai Gábor elnök kérte, aki támogatja az előterjesztést, kézfelemeléssel jelezze.  
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További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

26/2024. (XI. 19.) határozata 

az „Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás víziközmű-szolgáltatási 

ágazatát érintő 2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek az „Oroszlány város közműves szennyvízelvezetés és -tisztítás 

víziközmű-szolgáltatási ágazatát érintő 2024. évi Gördülő Fejlesztési Terv módosítása” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

A 2025. évi belső ellenőrzési terv 

 
Rajnai Gábor elnök röviden ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

27/2024. (XI. 19.) határozata 

„A 2025. évi belső ellenőrzési terv” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága elfogadásra 

javasolja a Képviselő-testületnek „A 2025. évi belső ellenőrzési terv” című előterjesztést. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, jelezte az ülés elején, hogy van két megkeresés, melyben a bizottság 

állásfoglalását kérik. Az első polgármester úr által került továbbításra, az Oroszlány és Térsége Civil 

Szervezeteinek Egyesülete a pályázatához módosítási kérelmet nyújtott be, melyben 84 E Ft támogatási 

összeget kér fényképezőgép helyett mobil telefonra. Kérte, aki a kérelmet támogatja, kézfelemeléssel 

jelezze. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a kérelemről.  

 

A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

28/2024. (XI. 19.) határozata 

Oroszlány és Térsége Civil Szervezeteinek Egyesülete kérelméről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága támogatja 

Oroszlány és Térsége Civil Szervezeteinek Egyesülete kérelmét. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, helyben kiosztásra került egy levél, a Nemzetközi Natúr Erős Emberek 

Szövetsége részéről Fekete László úr küldte, 15 M Ft összeget jelölt meg támogatásként. Javasolta, a 

következő időszak kulturális eseményeit szervező szakemberek tekintsék ezt át. Nem javasolta, hogy 

most döntsenek.  

 

Bársony Éva osztályvezető kiegészítésként elmondta, a 15 M Ft nettó összeg, ez bruttó 19 M Ft. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ezt nem fogja támogatni, egy ilyen jellegű rendezvény nyilván 

nem ennyibe fog kerülni, de meg lehet úgy is csinálni, hogy ennyibe kerüljön, és az egészet a város 

fizesse, de a sorok között benne van az is, hogy ez egy 4 perces reklám a városról. Ennél sokkal jobb 

reklámot el tudnak helyezni a városról. Ez semmi másról nem szól, mint az ő versenyükről és a saját 

maguk szponzorálásáról és reklámozásáról. Ezt a pénzt sokkal jobban fel tudják használni. 

 

Puskás Alexa bizottsági tag véleménye szerint a bányásznap Oroszlányról szól. Javasolta, ezt az 

összeget inkább az oroszlányi sportra fordítsák, be lehetne vonni a rendezvénybe az oroszlányi focistákat 

is, ezekkel az oroszlányi értékekkel színesíthetnék a bányásznapot. 

 

Moldován László bizottsági tag kérdése az volt, hol lenne megrendezve.  

 

Benyiczki Ágota bizottsági tag elmondta, a sportcsarnokban.  

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, ennek van szabadtéri formációja. 

 

Benyiczki Ágota bizottsági tag kérdése az volt, az mennyi volt 

 

Moldován László bizottsági tag elmondta, ha kint lenne, nem mennének sokat. 

 

Gyuga Mihály József bizottsági tag elmondta, az akkori 13 M Ft kisebb volumenű versenyt sem 

támogatták, 15 M Ft soknak tűnik, az Áfa is kiadás. Az egy járda vagy egy 20 állásos parkoló, vagy a 

strandnyitás költségeit is magába tudná foglalni, nem tud támogatni. 

 

Rajnai Gábor elnök hozzátette, polgármester úr kérésére hozta be a bizottság elé. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, ő se támogatná a megkeresést, nem ismerik a jövő évi 

költségvetés számait, ha akad 20 M Ft, inkább a civil sportra fordítaná, a helyi szervezetekre. 

 

Rajnai Gábor elnök elmondta, nem látja ő sem ennek teljesíthetőségét, sok egyéb feladat van, a helyi 

sportot támogathatnák inkább. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ha valaki tárgyal Fekete László úrral, próbálkozzon valamelyik 

partner városunk, vagy akár Oroszlány is az Uniónál.  

 

Rajnai Gábor elnök hozzátette, Fekete László úr polgármester úrtól kért időpontot, ő elmondja a 

bizottság véleményét. Ha más irányú javaslat lesz, lehet vissza kerül a bizottsághoz. Kérte, aki támogatja 

ennek a rendezvénynek a megszervezését, kézfelemeléssel jelezze. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

kérelemről.  
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A bizottság a kérelmet nyílt szavazással, 10 fő bizottsági tag részvételével, 10 nem szavazattal 

elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi és Humán Bizottságának 

29/2024. (XI. 19.) határozata 

a Testvér városok/vagy országaik Legerősebb Embere Verseny rendezvényről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi és Humán Bizottsága nem támogatja a 

Testvér városok/vagy országaik Legerősebb Embere Verseny rendezvény megszervezését. 

 

Felelős: Rajnai Gábor elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Rajnai Gábor elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 36 perckor 

bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Rajnai Gábor  

 elnök bizottsági tag 


